
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora S³awomira Kowalskiego

na 47. posiedzeniu Senatu
w dniu 13 stycznia 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z licznymi interwencjami osób prowadz¹cych tak zwane „ma³e przedsiêbiorstwa” zwra-

cam siê z proœb¹ o informacjê dotycz¹c¹ zasadnoœci funkcjonowania „u¿ytkowania wieczystego nieru-
chomoœci”.

Czy prowadzone s¹ jakiekolwiek prace maj¹ce na celu zniesienie tego przepisu?
Czy ministerstwo d¹¿y do wprowadzenia regulacji prawnych maj¹cych na celu zrównanie podmio-

tów ubiegaj¹cych siê o obni¿enie op³aty za przekszta³cenie (mo¿liwoœæ uzyskania nawet 100% ulgi maj¹
na przyk³ad rolnicy czy spó³dzielnie mieszkaniowe)?

Z wyrazami szacunku
S³awomir Kowalski




